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Tävling:Skandia Tour Distrikt   
Speldatum: 160728  
Arrangör: Katrineholms GK  
Tävlingsledare: Britt Fredriksson och Roland Edsö  
Antal deltagare: 30st  
Väderlek: Mestadels soligt med enstaka moln. Eftermiddagen bjöd på ett kort men intensivt 
hällregn. 

 

Domare: Peter Ohlsson och Lars-Yngve Larsson. Assisterande Lise Lott Nyman.  
  
Banbesiktning:  
Datum:160727  
Banans skick: Mycket bra.  
Lokala Regler :  

Vilka fanns?  
och var fanns de anslagna?  
 
Bifoga Lokala regler med rapporten om möjligt 

Lokala Regler :  Klubbhus 1:a Tee 
Generella Lokala Regler:    
Lokala Regler :   x 
Tillfälliga Lokala regler:  x 
Lokala bestämmelser  x 

 
 

Fasta markeringar: ok  
Målning: ej utfört då Swedish Challenge spelas veckan efter. Målningsförbud innan dess.  
  
Samarbetet med Tävlingsledning: Mycket bra  
  
Övrigt: tillfällig lokal regel skrevs för måttmarkeringar som är sprayade för tourens banguide. 
Lättnad om bollen vilar eller berör sådan markering.  
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Bilaga till Domarrapport  
Följande händelser har medfört ingripande av domare: 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Spelare: Sebastian Nilsson Katrineholms GK  
Händelse: Hål 11. Fråga om lättnad för pluggad boll på foregreen.  
Domslut: Lättnad beviljad.  
Regel: 25-2  
Decision:  

Spelare: Oskar Gustafsson Katrineholms GK  
Händelse: Hål 18. Fråga om lättnad för sprinkler i spellinjen. Både boll och 
sprinkler på foregreen. Bollen är ca 60-70cm från sprinkler. 

 

Domslut: Ingen lättnad beviljad.  
Regel: 24-2a  
Decision:  

Spelare: Lukas Bemström Vidbynäs Golf  
Händelse: Mitt i tävlingen utbröt ett kortvarigt skyfall som orsakade att det på några av 
greenerna uppstod ”sjöar”. Hål 13 hade en green där det blev sådan och domare begav sig 
omgående dit. Lukas inspel hade hamnat på foregreen nära greenkanten och mellan boll 
och hål fanns ett tillfälligt vatten på green. (Vattnet sjönk undan så att efter ytterligare två 
spelade bollar var tillfälliga vattnet borta). 

 

Domslut: Domaren beslöt att lättnad utan plikt gavs till Lukas att droppa sig fri på foregreen 
dock ej närmare hål. 

 

Regel:  
Decision:  

Spelare:  
Händelse:  
Domslut:  
Regel:  
Decision:  
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Spelare:  
Händelse:  
Domslut:  
Regel:  
Decision:  


